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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért értelmezik eltérő módon a hatályos jogszabályokat a Nemzeti Hírközlési Hatóság
regionális igazgatóságai?" címmel a Házszabály 9L§-a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani

Kovács Kálmán
informatikai és hírközlési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nemzeti Hírközlési Hatóság regionális igazgatóságai állítások szerint eltérő módon
értelmezik a hatályos jogszabályokat . Egyesek szerint ez oda vezetett, hogy Magyarország
minden régiójában a települések jelentős része ellátott kábeltelevízió és vezetékes
informatikai hálózatokkal, átlagosan 3 megyénként 400-800 db önálló rendszer működik, mig
a Dél-Álföldön a települések több, mint 50%-a ellátatlan . Itt a működő hálózatok száma 200
db alatt van .

Viszonyításként, a Dél-Alföldi Igazgatóság 3 esetben adott ki engedélyt 6 hónap alatt, míg a
többi igazgatóság esetében 100% a megkapott engedélyek száma ugyanez idő alatt .

Értesülések szerint továbbá a folyamatos átszervezések és leépítések következtében a
megfelelő szakirányú végzettségű munkatársak elkerültek az Igazgatóságtól a helyi
telefontársaság alkalmazásába.

Mindezek következtében mar százalékosan kimutatható a dél-alföldi régió hátránya a többi
régió távközlési fejlődésével szemben, mely sajnos visszahat az egész gazdaságra is .

Tisztelt Miniszter Úr! A fentiek értelmében kérdezem Önt, hogy miért értelmezik eltérő
módon a hatályos jogszabályokat a Nemzeti Hírközlési Hatóság regionális igazgatóságai?

Várom megtisztelő válaszát!
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